
Technische vragen voor college voorafgaand aan commissies
(indienen via bureaugriffier@bergen-nh.nl)

Fractie       :  CDA Bergen

Concrete vragen
Wanneer wordt het onderzoek naar de haalbaarheid van de 
parkeergarage gedeeld met de raad en waar is dit van afhankelijk 
dat dit nog niet nu kan?
Antwoord:
Zoals bij de presentatie van het beeldkwaliteitsplan in de RIA al is 
gezegd, vindt er in het kader van het op te stellen mobiliteitsplan 
aanvullend onderzoek plaats naar de parkeerbehoefte en 
parkeermogelijkheden in Bergen breed. De resultaten daarvan 
worden rond de zomer verwacht. Dan zal het rapport met deze 
resultaten worden gedeeld met de raad.

Brengt het werken met de een apart supervisiecommissie geen 
extra kosten met zich mee en waarom kan de adviescommissie 
Ruimtelijke Kwaliteit dit niet zelf?
Antwoord:
De kosten voor een supervisiecommissie zijn extra kosten 
inderdaad. Het is belangrijk dat de kwaliteit van de bebouwing 
zoals deze in het beeldkwaliteitsplan is neergelegd, goed wordt 
bewaakt. Dat zou ook door de huidige commissie kunnen 
plaatsvinden, maar in dit geval is het belangrijk dat ook de 
opsteller van het plan bij de supervisie is betrokken. Overigens zal
de commissie in de supervisiecommissie ook zijn 
vertegenwoordigd. Overigens is het niet ongebruikelijk dat met 
een aparte commissie wordt gewerkt. Dat gebeurt in tal van 
nieuwbouwprojecten.

Zijn er met de partijen van de particuliere initiatieven, welke mede 
aanleiding waren om een stedenbouwkundige visie voor Schoorl-
centrum op te stellen, al formele afspraken gemaakt zoals 
bijvoorbeeld een intentieovereenkomst, waarmee de gemeente en
partijen daadwerkelijk samen werken aan de nieuwe plannen? 
Juist mede gelet op de rol van de parkeergarage / parkeeropgave 
die er volgt uit de plannen van de verschillende fases van de 
stedenbouwkundige visie.
Antwoord:
Met de ontwikkelaar en corporatie zijn gesprekken gevoerd. Er zijn
nog geen intentieovereenkomsten. De komende maanden zal 
daaraan verder worden gewerkt.

Kan er bij het kopje “Uitvoering, planning en organisatie” een 
uitgebreider doorzicht worden geschetst van de te nemen stappen
die het college wil nemen en welke producten hiervoor nodig zijn 
met eventuele accordering van de raad. Nu staat hier slechts de 
eerstvolgende stap van fase 1, die overigens ook al zo stond bij de
stedenbouwkundige visie, geen vervolg en nadere planning.
Antwoord: U wordt daarover in een later stadium geïnformeerd..
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